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Vážený pane Řípo, 
reagujeme na Vaše vyjádření, kterým jste nás oslovil ve čtvrtek 12. prosince. Rádi bychom
věřili, že jste odpůrcem stavby hal a záboru zemědělské půdy. Vaše rozhodnutí nerespektovat
usnesení zastupitelstva a na žádost pana Dědka jednání s ním opět přenést na Radu města,
aniž byste nás informoval, v nás vzbudilo podezření, že chcete jednat v jeho zájmu a nedbat na
názory občanů. Nedivte se potom, že jsme zareagovali formou tiskové zprávy poskytnuté
médiím.

  

V této chvíli by asi nemělo význam, abychom reagovali na vše, co jste napsal. Bereme však
vážně Vaši výzvu k dialogu a jednání s vedením města. Jsme ochotni se s Vámi i s dalšími
představiteli města sejít za jednacím stolem a vše věcně probrat. Ovšem za podmínky, že při
tomto jednání nebude přítomen pan Petr Dědek. Prosím, navrhněte možnost, kdy a jak bychom
se mohli sejít někdy po Novém roce. To znamená z naší strany členové petičního výboru a jeho
nejbližší spolupracovnici na straně jedné a představitelé vedení města na straně druhé.

  

Za petiční výbor Vás zdraví

  

Milada Vrbová a Michal Šimek

  

18.12.2019
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